
Нермин Пурић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ – „Да ли је Савјет министара БиХ предузимао 

или планира предузети активности за приступање БиХ организацији Еуротрансплант, те 

када можемо очекивати предузимање активности у вези с тим? Које законске прописе је 

потребно усвојити и да ли је већ нешто урађено по том питању?“ 

2. Питања постављена Државној комисији за интегрисано управљање границом БиХ:  

1. „Какав је статус граничног прелаза Маљевац на граници са Републиком Хрватском, те 

да ли ће бити промјене статуса овог граничног прелаза након уласка Републике 

Хрватске у ЕУ? 

2. Какав је статус малограничних прелаза на граници са Републиком Хрватском и како ће 

они функционисати по уласку Републике Хрватске у ЕУ?“ 

 


